
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 20 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26. mayo . 2025

Hora inicio/fin: 20:00  /  21:10

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Vecino (Alcaldía)
Concejal (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena 
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

Vecino (Alcaldía) (*)
Vecino (PP)
AVV Gumbau (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers 

(*) Excusa ausencia

Secretario:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 05/05/2025.

En esta acta,  en la  intervención de José Segura Pallares se decía que:  “Esta 
medida se tomó en el gobierno anterior para suplir  las plazas de aparcamiento que se 
quitaron en la Av de Lidón…”. El señor José Segura Pallares puntualiza con la siguiente 
salvedad: “Esta medida se implantó a principios de esta legislatura para suplir las plazas 
de aparcamiento que se quitaron en la Av Lidón…”. Por lo tanto, se aprueba esta acta por 
unanimidad  de  los  miembros  asistentes,  sustituyendo  lo  que  se  decía  en  un  primer 
momento por la mencionada salvedad.

2º.- Informe del Presidente.

En  primer  lugar  el  señor  Presidente  comenta  los  temas  contestados  por  los 
Servicios Técnicos de la Junta anterior:
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-  Que  en   calle  Artana  hay  que  reponer  los  árboles  que  se  retiraron  porque 
estaban secos.   R/ Se repondrán cuando empiece la campaña de reposiciones de árboles en 
otoño.

- Que en el parque infantil en plaza Fadrell falta adecentar los tres “aparatitos” de 
muelles.  R/ Los muelles instalados en dicha plaza están correctos y recientemente se ha repuesto 
un tobogán en la plaza.

- Que en el parque infantil en la plaza Fadrell los bancos necesitan una mano de 
pintura.  R/ Se anota en el listado de trabajos pendientes,  se procederá a repintar los citados 
bancos a la mayor brevedad posible.

- Que en la calle Artana lo que se sembró se está secando.  R/ Se da parte a la 
empresa de mantenimiento y se repondrán plantas arbustivas en esa zonas.

- Que en muchas calles del barrio, los alcorques con piedrecitas blancas se han 
ido deteriorando apareciendo agujeros en los mismos … R/ Se está ejecutando actualmente 
una  campaña  de  eliminación  de  esos  recubrimientos  de  los  alcorques.  De  forma  paulatina  se 
eliminaran.

- Que haría falta plantar más verde en los parterres, calle camino San José, para 
dar una mejor imagen del barrio.  R/ En diversas ocasiones se han plantado arbustos, pero es 
una zona de mucho tránsito peatonal y la gente acaba pisándolo todo. No se aconseja realizar 
plantaciones en esa jardinera.

- Que los  parterres en calle Rafalafena están abandonados totalmente…R/ En 
muchas zonas de dicho jardín no hay conexión de riego, se estudiará el coste de pasar una tubería 
a dichas zonas. En otras en la que sí hay riego se plantarán en breve arbustos.

-  Que  detrás  de  la  biblioteca  de  Rafalafena  los  bancos  están  sin  pintar.  Se 
pintaron los del Paseo de la Amistad.   R/ Se anota en el listado de trabajos pendientes, se 
procederá a repintar los citados bancos a la mayor brevedad posible.

- Que detrás de la biblioteca de Rafalafena hay unos aparatos de gimnasia que 
son poco efectivos...R/ Los aparatos instalados son similares a los instalados en toda la ciudad.

- Que los parterres en el parque detrás de la biblioteca de Rafalafena tenían riego 
por aspersión pero están sin casi nada de verde.  R/ El motivo de que no prospere el césped 
en estas zonas es que quedan bajo la sombra espesa de los árboles, además de que algunos 
perros hacen sus necesidades en el jardín (como se puede ver en la fotografía) lo cual degrada el 
césped.

- Que en la Av de Lidón, desde Tombatossals hasta la basílica hay zonas que el 
riego por goteo no funciona...R/ El riego por goteo se repasó hace muy poco en esa zona y sí 
funciona.

- Que se  insiste en la colocación de un espejo en la vía pública para favorecer la 
seguridad y visibilidad de la salida de garaje, en la calle Villavieja un poco antes de llegar a 
la  calle  Pintor  Carbó…   R/  Tras  intentar  comunicar  con  el  solicitante  y  no  ser  posible 
telefónicamente, se habla por teléfono con el solicitante anterior (la solicitud es una reiteración), 
vecino del edificio y antiguo presidente. Se le indica que el espejo se autorizó, pero se archivó 
porque no todos los vecinos estaban de acuerdo en pagar las tasas correspondientes. Él nos dice 
que hablará con el actual presidente, que es el que ha solicitado el espejo, para aclarar el mal  
entendido e informarle de la situación.--- Paralelamente se les requiere el seguro de responsabilidad 
civil que cubra el espejo y el abono de las tasa correspondiente.

- Que se  solicita la limpieza del tejado de la caseta del local de la Asociación en el 
Paseo de la Amistad…   R/ Se ha dado traslado a la empresa mantenedora de dependencias 
municipales. C
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-  Que han quitado  el  contenedor  de vidrio  que estaba junto a la  Cafetería el 

Cafetal  en en el  Bulevar.   R/ Se considera que la  situación es adecuada.  El  contenedor se 
encuentra a una distancia aproximada de 20 m.

-  Que  estaría   bien  que,  cuando  se  quiten  los  contenedores  subterráneos,  al 
principio  del  Bulevar  Vicente Blasco Ibáñez (calle  Tenerías),  se colocaran un punto de 
bicicas.   R/ La propuesta será tenida en cuenta y  se estudiará su viabilidad.  No obstante,  se 
recuerda que actualmente existe un punto de Bicicas a aproximadamente 300 m., ubicado junto a la 
Piscina Provincial, que da cobertura a la zona.

- Que hay  inquietud de los vecinos colindantes al parque de Juegos Tradicionales 
en donde podría haber peligro de caída de los niños dentro de la fuente al acercarse a 
jugar ya que no hay ningún tipo de protección.  R/ Las condiciones del parque no han variado 
desde su ejecución. Ajustándose a proyecto se consideran adecuadas.

- Que el columpio para niños en el parque de las flores, las fijaciones parece que 
no se ven seguras.  R/ Ese nombre no se corresponde con ningún parque. Por las fotografías que 
se adjuntaron, parece ser en la calle Río Nilo. Se ha dado aviso a la empresa de mantenimiento 
para que lo revise a la mayor brevedad posible.

- Que existe un problema de ratas en los solares de Sensal.  R/ Desde la Unidad de 
Salud Pública se pasó aviso a la empresa adjudicataria de control de plagas, para que se realice en  
la zona. No en los solares que no es competencia de esta Unidad.

- Que los vecinos de Fernando el Católico insisten en que deberían haber dos 
carriles en dicha calle, y no como ahora que hay tres y muy estrechos, la salida de los 
vecinos de los garajes se ve muy comprometida.  R/ Se reitera la respuesta anterior, es decir, 
Se considera procedente la situación actual, dado que se trata de la Ronda Barrios. En relación a la  
queja de que, la salida de los vecinos de los garajes se ve muy comprometida al haber tres carriles 
de circulación, se pasa nota al técnico competente para su inspección. En todo caso, los titulares de 
los  vados  tienen  a  su  disposición  la  solicitud  de  espejos  o  cebreados  tal  y  como  recoge  la 
ordenanza de vados de Castellón.

- Que se solicita por el responsable del bar ubicado frente al campo de fútbol de 
Rafalafena,  si  sería  posible  la  ubicación  de  un  punto  bicicas  delante  de  dichas 
instalaciones. R/ La propuesta será tenida en cuenta y se guardará para su valoración en futuras  
ampliaciones del servicio. No obstante, se recuerda que existen dos estaciones cercanas: una a 
menos de 400 m. (Tombatossals), y otra a aproximadamente 250 m., en la plaza Herrero Tejedor,  
que dan cobertura a la zona.

Por otra parte, el señor Presidente comenta otros temas: que la iluminación frente 
a Merka-mueble en la Av del Mar ya se ha mejorado; que los contenedores de la calle 
Pintor  Carbó,  se  han  vuelto  a  rejuntar;  explica  en  qué  situación  se  encuentran  los 
proyectos  de Presupuestos  Participativos  en este  Distrito,  de  instalación  de mesas de 
ajedrez  en  el  parque  del  Geólogo  Royo  enseñando  un  plano  de  su  ubicación  a  los 
miembros de la Junta; también muestra en un plano como va a quedar el proyecto de 
conexión del carril  bici  de calle  Columbretes a la Av de Lidón y Camino la Plana.  Los 
miembros asistentes, por unanimidad, dan el visto bueno a este proyecto presentado por el 
señor Presidente.

Comenta también el señor Presidente que se llevará para el próximo Consejo de 
Distrito la consulta popular sobre el nuevo parque de Censal. Puesto que las reuniones de 
la Junta y Consejo son los últimos lunes de mes y con el fin de dar un mayor margen a los 
interesados en presentar las correspondientes propuestas sobre dicho parque,  el  señor 
Presidente propone adelantar tanto el Consejo como la Junta del Distrito para el día 16 de 
junio a las 19:30 h y 20:00 h, respectivamente. Esta propuesta es aceptada por unanimidad 
de  todos  los  miembros  asistentes.  Asimismo,  el  señor  Presidente  invita  a  todos  los 
miembros a participar en la encuesta de opinión sobre el nombre, equipamiento, servicios 
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que  debería  tener,  etc.,  el  nuevo  parque  y  que  se  puede  encontrar  en  la  dirección 
“censalparc.com”.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene  Vicky Amores Heredia (Asociación Vecinos Rafalafena).- La señora 
Amores comenta los siguientes temas:

Comenta en primer lugar que el riego por aspersión en, los parterres detrás de la 
biblioteca de Rafalafena, el parque infantil y detrás también del Centro de Salud funcionan 
correctamente.

Por otra parte no funciona el riego por goteo de los parterres en Paseo Amistad y 
calle Rafalafena.

Falta pintar  los bancos de detrás de la  biblioteca de Rafalafena y también en 
banco que hay bajo un árbol a la entrada de la biblioteca de Rafalafena.

Recuerda que falta limpiar el tejado de la caseta del local de la Asociación en el 
Paseo de la Amistad.

Que el Bar El Torico, ubicado en la calle Sanz de Bremond sigue ocupando una 
zona de mesas y sillas en la Av de Lidón y no le corresponde. También en la Av de Lidón, 
la Taberna Lidón 20 coloca las mesas en la acera dificultando el paso de los peatones.

Interviene Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). El 
señor Adell  hace un repaso de temas pendientes,  como la reunión con el  Concejal  de 
Movilidad  Cristian  Ramírez  para  tratar  el  tema de  los  pasos  elevados;  el  borrador  de 
Refeime; y el TRAM, que se preveían cuatro unidades más. En este último punto el señor 
Presidente  comenta  al  respecto  que  tanto  Iberdrola  como  el  Puerto  han  dando  los 
correspondientes  permisos,  se llevará  a la  próxima Junta de Gobierno y a ver si  para 
finales de junio, principios de julio están ya en funcionamiento.

Finalmente el  señor Adell  comenta un posible problema de Gaviotas. Más que 
nada es  por  las  enormes bandadas  de estas aves que se concentran en la  zona del 
Auditorio, por si hay algún plan de actuación.

Interviene  José Segura Pallarés (Vecino PSOE).- el señor Segura insiste, con 
relación a la fuente ubicada en el parque de Juegos Tradicionales, en donde podría haber 
peligro de caída de los niños dentro de la misma al acercarse a jugar ya que no hay ningún 
tipo de protección,  que, con independencia de que “las condiciones del parque no han 
variado desde su ejecución.  Ajustándose  al  proyecto se consideran  adecuadas”,  sigue 
existiendo un peligro real; a parte de que el agua está estancada, huele mal y hay muchos 
mosquitos.

Comenta también el señor Segura, que los vecinos de la calle Villavieja esquina 
con calle Pintor Carbó, solicitan un espejo en la mediana de la cale Pintor Carbó para 
mejorar la visibilidad de los vehículos que salen de la calle Villavieja hacia Pintor Carbó. Se 
adjunta foto.

Interviene Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El señor Bernat traslada 
la petición del Colegio Sanchis Yago para que se desinsecten los baños del centro escolar.

Por otra parte comenta que el Colegio Enriqueta Agut quería pintar las aulas antes 
del verano, pero están valorando el retrasar dichos trabajos si se van a realizar los trabajos 
de cambio de ventanas.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y diez minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y el 
Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 20

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. maig . 2025

Hora inici/fi: 20:00 / 21:10

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Vecino (Alcaldía)
Concejal (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Rafalafena 
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

Vecino (Alcaldía) (*)
Vecino (PP)
AVV Gumbau (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers 

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 05/05/2025.

En esta acta, en la intervenció de José Segura Pallares es deia que: “Esta mesura 
es va prendre en el govern anterior per a suplir les places d'aparcament que es van llevar 
en la Av de Lidón…”. El senyor José Segura Pallares puntualitza amb la següent excepció: 
“Esta  mesura  es  va  implantar  a  principis  d'esta  legislatura  per  a  suplir  les  places 
d'aparcament  que  es  van  llevar  en  la  Av  Lidón…”.  Per  tant,  s'aprova  esta  acta  per 
unanimitat dels membres assistents, substituint el que es deia en un primer moment per 
l'esmentada excepció.

2n.- Informe del President.

En primer lloc  el  senyor  President  comenta els  temes contestats  pels  Servicis 
Tècnics de la Junta anterior: C
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- Que en el carrer Artana cal reposar els arbres que es van retirar perquè estaven 
secs. R/ Es reposaran quan comence la campanya de reposicions d'arbres a la tardor.

- Que al parc infantil en plaça Fadrell falta endreçar els tres jocs de molls.  R/ Els 
molls instal·lats en esta plaça estan correctes i recentment s'ha reposat un tobogan en la plaça.

- Que al parc infantil en la plaça Fadrell els bancs necessiten una mà de pintura. 
R/ S'anota en el llistat  de treballs pendents,  i  es procedirà a repintar els citats bancs com més 
prompte millor.

- Que al carrer Artana el que es va sembrar s'està assecant.  R/ Es dona part a 
l'empresa de manteniment i es reposaran plantes arbustives en eixa zona.

- Que en molts carrers del barri, els escocells amb pedretes blanques s'han anat 
deteriorant apareixent forats en els mateixos … R/ S'està executant actualment una campanya 
d'eliminació d'eixos recobriments dels escocells. De manera gradual s'eliminaràn.

- Que faria falta plantar més verd en els parterres, carrer Camí San José, per a 
donar una millor imatge del barri.  R/ En diverses ocasions s'han plantat arbustos, però és una 
zona de  molt  de  trànsit  per  als  vianants  i  la  gent  acaba  xafant-lo  tot.  No  s'aconsella  realitzar 
plantacions en eixa jardinera.

- Que els parterres en carrer Rafalafena estan abandonats totalment…R/ En moltes 
zones d'este jardí no hi ha connexió de reg, s'estudiarà el cost de passar una canonada a estes 
zones. En altres en la qual sí que hi ha reg es plantaran en breu arbustos.

- Que darrere de la biblioteca de Rafalafena els bancs estan sense pintar. Es van 
pintar els del Passeig de l'Amistat.  R/ S'anota en el llistat de treballs pendents, es procedirà a 
repintar els citats bancs com més prompte millor.

- Que darrere de la biblioteca de Rafalafena hi ha uns aparells de gimnàstica que 
són poc efectius...R/ Els aparells instal·lats són similars als instal·lats en tota la ciutat.

- Que els parterres al parc darrere de la biblioteca de Rafalafena tenien reg per 
aspersió però estan sense quasi gens de verd. R/ El motiu que no prospere la gespa en estes 
zones és que queden sota l'ombra espessa dels arbres, a més de que alguns gossos fan les seues 
necessitats al jardí (com es pot veure en la fotografia) la qual cosa degrada la gespa.

- Que en la Av de Lidón, des de Tombatossals fins a la basílica hi ha zones que el 
reg per degoteig no funciona...R/ El reg per degoteig es va repassar fa molt poc en eixa zona i sí 
que funciona.

-  Que s'insistix   en la col·locació d'un espill  en la via pública per a afavorir  la 
seguretat i visibilitat de l'eixida de garatge, al carrer la Vilavella un poc abans d'arribar al 
carrer  PintorCarbó…  R/  Després  d'intentar  comunicar  amb  el  sol·licitant  i  no  ser  possible 
telefònicament, es parla per telèfon amb el sol·licitant anterior (la sol·licitud és una reiteració), veí de 
l'edifici i antic president. Se li indica que l'espill es va autoritzar, però es va arxivar perquè no tots els  
veïns  estaven  d'acord  a  pagar  les  taxes  corresponents.  Ell  ens  diu  que  parlarà  amb  l'actual 
president, que és el que ha sol·licitat l'espill, per a aclarir el mal entés i informar-lo de la situació.--- 
Paral·lelament se'ls requerix l'assegurança de responsabilitat civil que cobrisca l'espill i l'abonament 
de la taxa corresponent.

- Que se sol·licita la neteja de la teulada de la caseta del local de l'Associació en 
el  Passeig  de  l'Amistat…  R/  S'ha  donat  trasllat  a  l'empresa  mantenidora  de  dependències 
municipals.

-  Que han llevat  el  contenidor de vidre que estava al costat de la Cafeteria el 
Cafetal en en el Bulevard. R/ Es considera que la situació és adequada. El contenidor es troba a 
una distància aproximada de 20 m.

- Que estaria bé que, quan es lleven els contenidors subterranis, al principi del 
Bulevard Vicente Blasco Ibáñez (carrer Tenerías), es col·locaren un punt de bicicas. R/ La 
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proposta serà tinguda en compte i s'estudiarà la seua viabilitat. No obstant això, es recorda que 
actualment  existix  un punt  de Bicicas  a  aproximadament  300 m.,  situat  al  costat  de la  Piscina 
Provincial, que dona cobertura a la zona.

-  Que hi  ha inquietud dels  veïns confrontants al  parc de Jocs Tradicionals  on 
podria haver-hi perill de caiguda dels xiquets dins de la font en acostar-se a jugar ja que no 
hi ha cap mena de protecció. R/ Les condicions del parc no han variat des de la seua execució. 
Ajustant-se al projecte es consideren adequades.

- Que el gronxador per a xiquets al parc de les flors, les fixacions sembla que no 
es veuen segures.  R/ Eixe nom no es correspon amb cap parc. Per les fotografies que es van 
adjuntar, sembla ser al carrer Riu Nil. S'ha donat avís a l'empresa de manteniment perquè ho revise 
com més prompte millor.

- Que existix un problema de rates en els solars de Sensal.  R/ Des de la Unitat de 
Salut Pública es va passar avís a l'empresa adjudicatària de control de plagues, perquè es realitze 
en la zona. No en els solars que no és competència d'esta Unitat.

- Que els veïns de Fernando el Catòlic insistixen que haurien d'haver-hi dos carrils 
en este carrer, i no com ara que hi ha tres i molt estrets, l'eixida dels veïns dels garatges es 
veu molt  compromesa.  R/ Es reitera la resposta anterior,  és a dir,  Es considera procedent la 
situació actual, atés que es tracta de la Ronda Barris. En relació a la queixa que, l'eixida dels veïns 
dels garatges es veu molt compromesa a l'haver tres carrils de circulació, es passa nota al tècnic  
competent per a la seua inspecció. En tot cas, els titulars dels guals tenen a la seua disposició la 
sol·licitud d'espills o zones pintades amb ratlles tal com arreplega l'ordenança de guals de Castelló.

- Que se sol·licita pel responsable del bar situat enfront del camp de futbol de 
Rafalafena, si seria possible la ubicació d'un punt bicicas davant d'estes instal·lacions. R/ 
La proposta serà tinguda en compte i es guardarà per a la seua valoració en futures ampliacions del  
servici. No obstant això, es recorda que existixen dos estacions pròximes: una a menys de 400 m. 
(Tombatossals),  i  una altra a aproximadament 250 m.,  en la plaça Herrero  Tejedor,  que donen 
cobertura a la zona.

D'altra  banda,  el  senyor  President  comenta  altres  temes:  que  la  il·luminació 
enfront de Merka-moble en la Av de la Mar ja s'ha millorat; que els contenidors del carrer 
Pintor Carbó, s'han tornat a reajuntar; explica en quina situació es troben els projectes de 
Pressupostos Participatius en este Districte, d'instal·lació de taules d'escacs al parc del 
Geòleg Royo ensenyant un pla de la seua ubicació als membres de la Junta; també mostra 
en un pla com quedarà el projecte de connexió del carril bici des del carrer Columbretes a 
la Av de Lidón i Camí la Plana. Els membres assistents, per unanimitat, donen el vistiplau a 
este projecte presentat pel senyor President.

Comenta  també el  senyor  President  que  es  portarà  per  al  pròxim Consell  de 
Districte la consulta popular sobre el nou parc de Censal. Com que les reunions de la Junta 
i  Consell  són els últims dilluns de mes i  amb la finalitat  de donar un major marge als 
interessats a presentar les corresponents propostes sobre este parc, el senyor President 
proposa avançar tant el Consell com la Junta del Districte per al dia 16 de juny a les 19.30 
h i 20.00 h, respectivament.Esta proposta és acceptada per unanimitat de tots els membres 
assistents . Així mateix, el senyor President convida a tots els membres a participar en 
l'enquesta d'opinió sobre el nom, equipament, servicis que hauria de tindre, etc., el nou 
parc i que es pot trobar en la direcció “censalparc.com”.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Vicky  Amores  Heredia (Associació  Veïns  Rafalafena).-  La  senyora 
Amores comenta els següents temes:
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Comenta en primer lloc que el reg per aspersió en, els parterres darrere de la 
biblioteca de Rafalafena,  el  parc infantil  i  darrere també del  Centre de Salut  funcionen 
correctament.

D'altra banda no funciona el reg per degoteig dels parterres en Passeig Amistat i 
carrer Rafalafena.

Falta pintar els bancs de darrere de la biblioteca de Rafalafena i també el banc 
que hi ha sota un arbre a l'entrada de la biblioteca de Rafalafena.

Recorda que falta netejar la teulada de la caseta del local de l'Associació en el 
Passeig de l'Amistat.

Que el Bar El Torico, situat al carrer Sanz de Bremond continua ocupant una zona 
de taules i cadires en la Av de Lidón i no li correspon. També en la Av de Lidón, la Taverna 
Lidón 20 col·loca les taules en la vorera dificultant el pas dels vianants.

Intervé  Esteban Adell  Boix (Asoci.  Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez).  El 
senyor Adell fa un repàs de temes pendents, com la reunió amb el Regidor de Mobilitat 
Cristian Ramírez per a tractar el tema dels passos elevats; l'esborrany de Refeime; i el 
TRAM, que es preveien quatre unitats més. En este últim punt el senyor President comenta 
al  respecte  que  tant  Iberdrola  com  el  Port  han  donant  els  corresponents  permisos, 
s'emportarà a la pròxima Junta de Govern i a veure si per a finals de juny, principis de juliol 
estan ja en funcionament.

Finalment el senyor Adell comenta un possible problema de Gavines. Més que res 
és pels grans esbarts d'estes aus que es concentren en la zona de l'Auditori, per si hi ha 
algun pla d'actuació.

Intervé José Segura Pallarés (Veí PSOE).- el senyor Segura insistix, en relació 
amb la font situada al parc de Jocs Tradicionals, on podria haver-hi perill de caiguda dels 
xiquets dins de la mateixa en acostar-se a jugar, ja que no hi ha cap mena de protecció, 
que,  amb  independència  que  “les  condicions  del  parc  no  han  variat  des  de  la  seua 
execució. Ajustant-se al projecte es consideren adequades”, continua existint un perill real; 
a part que l'aigua està estancada, fa mala olor i hi ha molts mosquits.

Comenta també el senyor Segura, que els veïns del carrer la Vilavella cantó amb 
carrer Pintor Carbó, sol·liciten un espill en la mitjana del carrer Pintor Carbó per a millorar 
la visibilitat dels vehicles que ixen del carrer la Vilavella cap a Pintor Carbó. S'adjunta foto.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat trasllada 
la petició del Col·legi Sanchis Yago perquè es desinsecten els banys del centre escolar.

D'altra banda comenta que el Col·legi Enriqueta Agut volia pintar les aules abans 
de l'estiu, però estan valorant el retardar estos treballs si vana fer-se els treballs de canvi 
de finestres.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores 
i deu minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

                    (Document firmat electrònicament al marge.)
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